
Alle styrereferater 2007 Ringerike Idrettsråd 
 

10/2007 

Styremøte nr 10              30. okt. 2007  

Tilstede:          Egil, Cato, Arild og Bjørn  

Forfall:            Martin, Turid  

   

   

   

Sak Tidligere saker:  

10/07  Jentefotball.    Vi kan ikke se at BFK har sendt ut noen invitasjon. Vi har invitert alle 

fotballklubbene i kommunene samt Holeværingen og Jevnaker til møte på Veien skole i morgen.  

                         

Sak 11 Ringkollstua   Vi har valgt ikke å skrive noe her, da instanser mer langt mer innflytelse enn oss 

jobber med saken.                                                             Avsluttet                                                         

Sak 12  Kulturpolitisk handlingsplan            : Der skjer det ikke noe mer?             Avsl. inntil videre  

Sak 20  Tyrifjord golfklubb: Bjørn skriver til klubben og Hole idrettsråd.  

Sak 27  IL@skole   Vi sender ut invitasjon til de lagene som vi kan nå via e-

post                                                                         

Sak 30  Private mailadresser: Vi velger ikke å legges ut disse                                                         

             

Sak 31  Badeanlegg på Helgelandsmoen. Vi går inn for dette plasseringen. Bjørn skriver til  

              Ring.kom.  

Sak 32  Vi har mottatt invitasjon fra HSK om innvielse av det nye klubbhuset. Vi takker "ja".  

Sak 33  Invitasjon til regionalt idrettsrådsmøte for Midt fylket i Åmodt 12.nov. kl.18:00  

Sak 34 Vi har mottatt kopi av tippemiddelsøknad fra HIL om nytt fotballanlegg i  

            Heradsbygda. Idrettsrådet vil støtte forslaget som vi synes så meget spennende ut.  

            I den forbindelsen må vi etterlyse vi flere søknader fra Jan Berg-   

Generell diskusjon om hva vi bør ta opp på møtet med Ring.kom. Vi fortsetter neste møte.  

Neste møte blir mandag 26. nov. kl. 18:30  

Ref  

Bjørn  

  


